

VESTFOLD OG TELEMARKE GYMNASTIKK OG TURNKRETS

Schwartz gt 6, 3043 Drammen

E-post: eirunn.finsrud@gymogturn.no

Web: <http://www.gymogturn.no/telemark>

Referat: NR. 3 2021/22

Sted: Idrettens hus Sandefjord.

Tid: Torsdag 17.06.2021. kl. 18:00

Tilstede: Kjetil, Marit, Marianne, Birgitte, Wenche, Roger og Nina.

Fravær: Hans-Petter, Tomine og Eirunn.

Saksliste:

Sak 10:	<p><u>Godkjenne referat.</u></p> <p>Vedtak: Referat godkjent, med rettelse av dato til 25.05.2021</p>
Sak 11:	<p><u>Kretsturnstevne og Gymnastikkfestival 2022. (oppfølging av sak 6)</u></p> <p>Ungdommen bør få godkjent stevne ved å delta på Landsturnstevne 2022. NGTF har ikke respondert.</p> <p>Forslag om egen deltagelse/pakke for ungdom på Landsturnstevne. Dette bør gi tellende stevne for ungdommen.</p> <p>Gymfestival for 6-12år må utlyses.</p> <p>Vedtak: Vi går for at Landsturnstevne er tellende stevne for ungdommen.</p>
Sak 12:	<p><u>Oppfølging av strategiseminar møtet</u></p> <p>Tidligere Kretsenes seminar er ønsket å ha fysisk. Forbundet har ikke penger dette. Forbundet har tidligere betalt for kretsleder og primærkontakt. Kretsene har dekket sin øvrige deltagelse.</p> <p>Kretsene vil ha dette skriftlig før vi tar noen beslutning.</p> <p>Det er lagt opp til et fullverdig strategiseminar. Tidligere har det vært 120 deltagere. Alternativet er Teams-møte med alle utvalgene.</p> <p>Kretsledere og ledere av utvalgene som møtes.</p> <p>Fremlagt oversikt med kostnader er ikke grei. Her må vi ha forklaringer.</p> <p>Aksjon: Kjetil sender mail til forbundet med spørsmål.</p>
Sak 13:	<p><u>Informasjon fra møtet med forbund-primærkontakt</u></p> <p>Forbundets organisasjonsplan og arbeidsoppgaver ble fremlagt.</p> <p>Primærkontakten vår har 60% stilling.</p> <p>Kontaktinformasjon til Eirun må ut til klubbene.</p> <p>Ønske om kretsutvikling.</p>





SAK 14	<p><u>Informasjon fra Forbundet</u> Informasjon ang anlegg fra Stig Nilsen. Bamble har bygget et praktanlegg på Grasmyr. Turnhall utstyrt til alle konkurransegrener.</p> <p>Det blir anleggs/leder konferanse i Stavanger til høsten.</p>
SAK 15	<p><u>Klubbseminar høst 2021</u> 2. oktober 2021 Forespørre Bamble om å ha dette i nytt anlegg/lokale. Idedugnad, gruppearbeid på gymfestival. Besøk fra kretsen, når ønsker klubbene besøk.</p>
SAK 16	<p><u>Veileder for kretsturnstevne</u> <u>Veileder for gymnastikkfestival (2018)</u> Bredde tar opp disse til revisjon.</p> <p>Kontaktpersoner for Gym-X i klubbene, forespørre klubbene.</p> <p>Kristiansand satser landsturnstevner. Prøve å få til en rulleringsplan på stevnearrangement.</p>
SAK 17	<p><u>Fellesannonse</u> Gamle Telemark har i mange år hatt en felles annonse i Varden og TA med informasjon om turnstart for alle klubbene. (Monica gjorde dette sist) Vi bør lage oversikt med turnstart for alle klubbene på nettsiden. Kontaktinfo til klubbene? Eirun skal ha dette. a-media – dekker hele fylket/flere lokalaviser – aktuelt? Svarfrist 7.8.2021</p>
SAK 18	<p><u>Soneinndeling av kretsen</u> Direktekontakt med klubbene. Hva kan vi hjelpe klubbene med? Lage en PowerPoint Gjøre oss synlige ute i klubbene. Vi er 9 i styret, fordele klubbene mellom oss. I løpet av en tingperiode bør alle klubbene ha fått besøk av oss.</p>
SAK 19	<p><u>Kurs</u> Klubben som er arrangør, bør få 2 deltagere gratis. Vedtatt!</p>
SAK 20	<p><u>Plass for dokumenter</u> Alle dokumenter skal ligge i Teams. Arbeidsmøte til høsten med overlevering fra forrige styremedlemmer.</p>

Neste møte er 18.08.21 kl 18:00. (Vi håper på fysisk møte)

Referent: Marit Andersen